



WITTENBURG

Your partner in TPE, medical & food compounds

Zhuhai Xunfeng Special Plastic co., part of the Wittenburg Group is active in the development and manufacturing of specialty Engineering Plastics and customized Thermoplastic Elastomers. Our main expertise is in high end, highly regulated and risk adverse markets. The company has established a solid track record in supplying custom made solutions for demanding and critical plastics applications in the automotive, medical device, pharmaceutical packaging, water contact and food contact industry. Our products are branded under the name Cawiton® and Witcom®.

珠海巽丰特种塑料有限公司是Wittenburg集团的成员之一，我们活跃在研发和生产特殊的工程塑料及热塑性弹性体的定制领域。我们的专长主要运用在高端、高风险管控市场。公司已经在以客户需求为导向的服务，及临界塑料的运用市场中，确立了稳固的良好记录。所在行业为：汽车行业，医疗器械及设备，医药包装，水接触及食品接触行业。我们的产品品牌是：Witcom® 和Cawiton®

Wittenburg Group adds value by being an industry specialist in customized plastic compound solutions, and is offering a support structure based on close partnerships and direct support to its customers on a daily basis. High quality standards are of key importance in the market segments in which we operate. To strengthen our local quality control team, and to prepare ourselves for future growth, we are looking for a:

Wittenburg 集团在专业的客户定制的复核塑料解决方案中增加自身的价值，我们以提供紧密合作伙伴的方式和直接服务最终端客户的方式作为我们日常工作的基石。高质量标准在我们经营的各段市场中是至关重要的。为了加强我们本地的质量团队，为了我们将来的快速业绩增长，我们寻求以下的有志之士加入我们：

Lab Technician

Purpose of the job:

工作目的：

The lab technician is responsible for testing of raw materials and produced end products according to the quality requirements with all tasks related to that.

根据质量要求对原料来料检测及成产的成品检测，并完成与之相关的所有工作。

Your Challenge:

你将面临：

- Test the incoming raw materials and produced end products and make the testing reports; 根据质量要求对原料及成品进行测试，并制作相关测试报告。
- Quality control of production end products, advise the production organization about possible quality improvements. 成品质量把控，就可能的质量改进向生产部门提供建议。
- Assist in improvement projects and provide support for new development projects in the pilot plant. 协助改进项目，并为试验车间提供新项目的研发支持。
- Work closely together with colleagues in the Production, R&D, and Logistics department. 与生产、研发、以及物流的同事紧密合作。



WITTENBURG

Your partner in TPE, medical & food compounds

The Ideal:

你需具备:

- **Basic understanding of polymer materials and chemical substances related to plastics processing industry;**
在塑料加工行业: 对高分子材料和化学物质有基本的了解。
- **Basic knowledge of lab testing equipment for the polymer processing industry;**
对聚合物加工行业的实验室设备有基本的了解。
- **Experience in the field of polymer compounding and/or polymer processing is not required but a plus.**
在聚合物合成/或聚合物加工行业有经验者优先考虑。
- **Knowledge of statistical analysis is not required but a plus.**
具备统计分析知识者优先考虑。
- **You have good interpersonal and communication skills and like to work in a team.**
良好的人际关系和沟通技巧, 以及良好的团队工作意识。
- **High quality awareness and pay attention to details**
高质量意识并注重细节。
- **Be honest and reliable;**
诚实、可靠。
- **Chinese (Mandarin) and English is a must.**
会中文(普通话)和英语。

What we offer:

公司提供:

- **A competitive salary package and good secondary benefits;**
有竞争力的薪资及良好的福利。
- **Regular company events (dinners, sports games, etc);**
定期公司活动(如聚餐、运动比赛等)。
- **A modern work environment in newly build factory.**
新建设工厂现代化的工作环境。
- **A dynamic and fast growing environment where you can drive your future;**
一个充满活力和快速成长的环境, 在这里你可以主宰你的未来。
- **A highly talented and passionate international team;**
一支富有天赋和激情的国际团队。
- **You will be based at our offices in Sanzao town in Zhuhai, China.**
你的工作地点在我们中国珠海金湾三灶的办公点。

For more information, or sending your application by e-mail, please contact:

Kelly Gu, mail: Kelly.gu@zhxunfeng.com.

更多信息, 或邮件发送职位申请, 请联系:

顾女士, 邮箱: Kelly.gu@zhxunfeng.com

Your application will be treated confidentially.

你的职位申请心情将被保密。

Please also visit our website at: www.wittenburggroup.com

请访问公司网址: www.wittenburggroup.com